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PROTOKÓŁ NR LIX/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 28 października 

2022 roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

(nagranie: 6:30 - 7:27) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła LIX w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym.  

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza 

Piotra Ćwikłę i  wszystkich uczestniczących w obradach oraz z mieszkańców, którzy przebieg 

sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 

Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad poprosiła radnych o potwierdzenie 

obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.  

Przewodnicząca Rady, na podstawie zgłoszeń radnych, stwierdziła quorum (13 radnych 

obecnych) na ustawowy stan 15 umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji.  

(Listy obecności: radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.) 

 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 

 

(nagranie: 7:28 - 27:50) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad.  

 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 3 miasta 

Łobez. W uzasadnieniu podał, że taka decyzja zapadła w wyniku dyskusji przeprowadzonej na 

posiedzeniu komisji stałych w tej sprawie.  

Głos zabrali: Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk, Z-ca Burmistrza Tomasz 

Sobolewski, Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk, Burmistrz Łobza Piotr 

Ćwikła, Radna Krystyna Bogucka, Radna Joanna Janicka – Lont, Przewodniczący Komisji 

Budżetowej Mariusz Wijatyk, Radna Krystyna Bogucka, Radna Wiesława Romejko, Radny 

Zbigniew Pudełko, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz.   

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są kolejne wnioski o zmianę porządku obrad.  

Wobec braku zgłoszeń poddała pod głosowanie wniosek formalny o wycofanie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie 3 miasta Łobez. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 9, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 4; Nieobecni: 2 

http://www.bip.lobez.pl/
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Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że wniosek został przyjęty. Wobec 

powyższego poddała pod głosowanie porządek obrad wraz z uwzględnionym wnioskiem 

formalnym.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni: 2 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła 

porządek obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Łobzie.  

 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Informacja Burmistrza Łobza o podmiotach wyznaczonych do przyjęcia skazanych w celu 

     wykonywania pracy społecznie użytecznej w roku 2023; 

6. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Burmistrza Łobza o złożonych oświadczeniach 

     majątkowych; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2022; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

     Gminy Łobez na lata 2022-2035; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

     nieruchomości na 2023 rok;  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

      na rzecz Gminy Łobez od Spółdzielni Mieszkaniowej "Łobezianka" w likwidacji 

      z siedzibą w Łobzie prawa własności części nieruchomości gruntowej; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

       przestrzennego miasta Łobez „Nowe Osiedle”; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Łobez od Powiatu 

       Łobeskiego zadania publicznego w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 4362Z 

       ul. Rolna, odcinek od km 0,00 do km 0+270 km; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami na 

       terenie Gminy Łobez; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr L/337/2022 Rady Miejskiej 

       w Łobzie z dnia 31 marca 2022 roku w sprawie utworzenia Centrum Usług 

       Społecznych w Łobzie oraz nadania statutu; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr 

       VI/32/03 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 marca 2003 r.  w sprawie uchwalenia 

       Statutu Gminy Łobez; 

16. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

17. Komunikaty i informacje; 

18. Informacje Przewodniczącej Rady; 

19. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

(nagranie: 27:51 - 28:34) 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest protokół Nr LVIII z 

sesji, która odbyła się 22 września 2022 r. (sesja zwyczajna). Protokół został wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed dzisiejszymi 

obradami.  

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że do wymienionego protokołu nie wniesiono 

zastrzeżeń ani poprawek. W związku z tym poddała go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 2 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła 

protokół z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym. 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 28:35 - 40:20) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytanie w dyskusji zadali: Radna Krystyna Bogucka, odpowiedzi udzielił Burmistrz Łobza 

Piotr Ćwikła; Radny Antoni Kużel, odpowiedzi udzielił Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka- Lont, odpowiedzi udzielił 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk, 

odpowiedzi udzielili Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła oraz Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski. 

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 5 Informacja Burmistrza Łobza o podmiotach wyznaczonych do przyjęcia skazanych 

w celu wykonywania pracy społecznie użytecznej w roku 2023; 

(nagranie: 28:35 - 48:11) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję; 

Głos w dyskusji zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko; Burmistrz Łobza Piotr 

Ćwikła; Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka- Lont, Radny Antoni 

Kużel. 

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 6 Informacja Przewodniczącej Rady oraz Burmistrza Łobza o złożonych 

oświadczeniach majątkowych; 

(czas nagrania: 48:12 - 48:30) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 



4 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2022 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 48:31 – 58:04) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

pytanie w dyskusji zadała: Radna Krystyna Bogucka, odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy 

Olga Radziwanowska.  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką  

pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2022 

 

UCHWAŁA NR LIX/384/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2022 - stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Łobez na lata 2022-2035; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 58:05 – 1:00:24) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Łobez 

na lata 2022-2035; 

UCHWAŁA NR LIX/385/2022 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Łobez na lata 2022-2035. 

stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2023 rok;  

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 1:00:25 – 1:33:48) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Wprowadzenia i omówienia niniejszego projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy Olga 

Radziwanowska. Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna 

Janicka-Lont; Radny Antoni Kużel; Radna Krystyna Bogucka; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko; Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk; Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2023 rok;  

UCHWAŁA NR LIX/386/2022 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok; stanowi 

załącznik do protokołu 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie na rzecz Gminy Łobez od Spółdzielni Mieszkaniowej "Łobezianka" w likwidacji 

z siedzibą w Łobzie prawa własności części nieruchomości gruntowej; 
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Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 1:33:49 – 1:49:29) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Krystyna Rusak zgłosiła 

omyłkę pisarską w uzasadnieniu do niniejszego projektu uchwały. W akapicie szóstym w 

miejsce zapisu §3 ust. 2 powinno być §3 ust. 1 oraz w miejsce zapisu 200.000 zł powinno być 

150.000 zł. 

Głos w dyskusji zabrali: Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek; Radna Krystyna 

Bogucka; Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk; Kierownik Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Krystyna Rusak; Skarbnik Gminy Olga 

Radziwanowska; Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek;  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz powiedziała, że uchwała, którą za chwilę będziemy 

głosować kończy bardzo długi proces związany z potrzebą uporządkowania gospodarki 

gruntami na tym terenie. Podziękowała mieszkańcom i przedstawicielom wspólnot 

mieszkaniowych za wysiłek wykonany na rzecz tej sprawy. Dziękuję również p. Burmistrzowi 

za dopilnowywanie tej sprawy za motywowanie obu stron do wypracowania wspólnego 

stanowiska. Dziękuję, że z rekomendacją Rady wyraził Pan zgodę na przedłożenie niniejszego 

projektu uchwały. Serdecznie gratuluję i dziękuję Wiceprzewodniczącej Rady Agnieszce 

Kwolek za doprowadzenie tego procesu do tego momentu.    

Więcej głosów nie zabrano.   

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie na rzecz Gminy Łobez od Spółdzielni Mieszkaniowej "Łobezianka" w likwidacji 

z siedzibą w Łobzie prawa własności części nieruchomości gruntowej; 

UCHWAŁA NR LIX/387/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Łobez od Spółdzielni 

Mieszkaniowej "Łobezianka" w likwidacji z siedzibą w Łobzie prawa własności części 

nieruchomości gruntowej; -stanowi załącznik do protokołu 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kwolek podziękowała p. Burmistrzowi, p. 

Skarbnik p. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, p. Radnym za podjęcie 

niniejszej uchwały a mieszkańcom za wytrwałość.   

Podziękowania mieszkańcom złożył Burmistrz Łobza Piotr powiedział, że dzięki tej kwocie 

zakupiliśmy samochód gaśniczy do jednostki OSP Zagórzyce. Słowa podziękowania kieruję 

również do p. Likwidatora Spółdzielni oraz do naszego Radcy Prawnego za cierpliwe 

tłumaczenie tej sytuacji. Wielkie podziękowania za to, że udało się to spiąć, teraz możemy 

pracować nad tym, aby ten teren był jeszcze piękniejszy.       
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- Przerwa- 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz po przewie i sprawdzeniu kworum wznowiła obrady 

LIX sesji Rady Miejskiej w Łobzie  

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobez „Nowe Osiedle”; 

(nagranie: 2:09:45 – 2:12:05) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk.  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobez „Nowe Osiedle”; 

UCHWAŁA NR LIX/388/2022 

w sprawie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łobez 

„Nowe Osiedle”; stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Łobez od 

Powiatu Łobeskiego zadania publicznego w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 

4362Z ul. Rolna, odcinek od km 0,00 do km 0+270 km; 

 (nagranie: 2:12:06 – 2:14:18) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  
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Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przejęcia przez Gminę Łobez od 

Powiatu Łobeskiego zadania publicznego w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 4362Z 

ul. Rolna, odcinek od km 0,00 do km 0+270 km; 

UCHWAŁA NR LIX/389/2022 

w sprawie przejęcia przez Gminę Łobez od Powiatu Łobeskiego zadania publicznego 

w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 4362Z ul. Rolna, odcinek od km 0,00 do km 

0+270 km; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami 

na terenie Gminy Łobez; 

 (nagranie: 2:14:19 – 2:15:49) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami na terenie Gminy 

Łobez; 

UCHWAŁA NR LIX/390/2022 

w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami na terenie Gminy Łobez;- stanowi 

załącznik do protokołu 

 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr L/337/2022 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2022 roku w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Społecznych w Łobzie oraz nadania statutu; 

 (nagranie: 2:15:50 – 2:42:16) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę nr L/337/2022 Rady Miejskiej w Łobzie 

z dnia 31 marca 2022 roku w sprawie utworzenia Centrum Usług Społecznych w Łobzie oraz 

nadania statutu; 

UCHWAŁA NR LVIII/383/2022 

zmieniająca uchwałę nr L/337/2022 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2022 roku 

w sprawie utworzenia Centrum Usług Społecznych w Łobzie oraz nadania statutu; 

stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 

Nr VI/32/03 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 marca 2003 r.  w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy Łobez; 

 (nagranie: 2:42:17 – 2:45:17) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr  

VI/32/03 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 marca 2003 r.  w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminy Łobez; 

UCHWAŁA NR LIX/391/2022 

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr VI/32/03 Rady Miejskiej w Łobzie 

z dnia 29 marca 2003 r.  w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Łobez; -stanowi załącznik 

do protokołu 
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Ad. 16 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi. Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 2:19:53 – 2:22:47) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć 

interpelację bądź zapytanie. 

Radny Mariusz Wijatyk zgłosił zapytanie w sprawie dzierżawy lokalu przy ul. Plac 

Spółdzielców w Łobzie.  

Radna Krystyna Bogucka zgłosiła interpelację w sprawie gospodarki wodno-ściekowej na 

trenach wiejskich.     

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 16. 

 

Ad. 17 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 2:22:48 – 2:37:20) 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła poinformował mieszkańców o przystąpieniu gminy Łobez do 

dystrybucji i sprzedaży węgla. Wszystkie potrzebne informacje w tej sprawie znajdują się na 

naszej stornie internetowej.   

Radny Adam Borowski poinformował, że rozpoznał temat związany budową tężni solankowej. 

Przedstawił wyliczenia w tej sprawie. Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz podziękowała 

radnemu za wysiłek w to włożony. Jest to w sprawa bliska mojemu sercu.   

Radna Krystyna Bogucka podziękowała mieszkańcom za udział w głosowaniu w budżecie 

obywatelskim. 

Dyrektor Centrum Usług Społecznych Dorota Skólmowska poinformowała, że w ramach 

realizowanego zadania jakim jest wypłata dodatku węglowego, nasi mieszkańcy na bieżąco 

otrzymują wsparcie. Na ten cel wypłaconych zostało świadczeń na kwotę 2 000 200 zł. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zaprosiła do udziału w zbiórce na rzecz operacji 

serduszka Wiktorii uczennicy naszej szkoły.  

Więcej zgłoszeń nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 17. 

 

Ad. 18 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 2:37:21 – 2:40:41) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała o spotkaniach i wydarzeniach,  

w których wzięła udział w działalności międzysesyjnej:  

➢ 22.09. br. udział w otwarciu Wystawy Artefaktów w Miejskiej Bibliotece Publicznej w 

Łobzie; 

➢ 23.09. br. udział w wieczorze poetyckim z Radosławem Wiśniewskim „Psalm do Świętej 

Sabiny” zorganizowanym przez stowarzyszenie Łabuź;  

➢ 28.09.br. udział w Zachodniopomorskim Festiwalu Smaków w Tarnowie;  

➢ 23.09.br. udział w Walnym Zebraniu Sprawozdawczym TKKF Błyskawica; 

➢ 14.10.br. udział w uroczystości Jubileuszu 75-lecia SP nr 2 oraz w uroczystościach z okazji 

Dnia Edukacji Narodowej w SP nr 1;  

 

Ad. 19 Zamknięcie obrad. 

 (nagranie: 2:40:42 – 2:41:00) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła LIX sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 
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Zakończenie obrad: godz. 11:38  

      

(Płyta CD z nagraniem oraz konwersją zapisu audio na tekst LIX sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

      

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 


